
2018: 

Medio dec.: Indkøbt 5 m3 vejgrus til at udbedre div. huller i den såkaldte primær-vej. Udlægges 
gradvist efter behov. 

 

10. nov.: En kraftig egepæl placeres på hjørnet ved nr. 30 for at beskytte dækslet for overfladevand 
mod tunge køretøjer. 

 

6. okt.: Arbejdslørdag, 9.00 - 15.00. 

Det var en vellykket Arbejdslørdag; vejret var lyst, men uden solskin. Ca. 30 personer mødte op og 
løftede arbejdsopgaverne. 

Der blev fordelt ca. 5 m2 vejgrus på den primære vej. Overfladevandsbrønde blev renset. Div. hegn 
blev trimmet. Upassende ukrudtsarealer i den nord-østlige del af Søstjeneparken og områder på 
ubebyggede grunde blev behandlet med busk-rydder. 

Der blev opsamlet hegn-afklip og andet ukrudt- og gren-affald og det blev bortkørt. 

En af medlemmerne kunne med hjælp af en metal-detektor påvise position af skjulte vandstophaner 
på ubebyggede grunde. 

 

Forplejningsholdet sørgede for mad- og drikkevarer. 

 

Ultimo-sep.: 

Et par af best.-medlemmerne havde, på ubebyggede grunde, samlet el- ledninger, fiber-tomrør og tlf-
ledning og fastgjort disse til pæle. 

Også de blå vandrør havde fået pæle-markering 

  

 

Alt sammen for at lette landmandens høst-arbejde. 

 

7. sep.: Møde med Vej & Park, Inspektion af Søstjerneparkens omkransende hegn; anbefaling er max. 
3 - 3.5 m højde og fornuftig sidebeskæring. 

Uautoriseret beplantning i hegnet mod nord blev påtalt. 

 

6. sep.: Bestyrelsesmøde Udpluk af referatet: 

Eksternt firma med vejhøvl synes for dyrt. Udarbejdet opgaver til arbejdslørdagen, 6. okt. 



Detailplanlægning af møde med Kommunens "Vej & Park" ang. besigtigelse af hegn og diger. 

 

Medio-august - 2018 

Orienterings-skilt om området opsat ved indkørslen til Søstjerneparken. Hegnet øst for nr. 23, 25 og 27 
har på begge sider haft besøg af en af grundejerne med en busk-rydder. Der blev fjernet stort-
voksende ukrudt og brombær-ranker. Det ser meget pænt ud nu. 

I hegnet øst for nr. 30 og 32 er der ved samme lejlighed nedskåret nogle høje træer. 

 

27. juni: Bestyrelsesmøde, kort referat: 

- Droneflyvning-problematikken blev behandlet. 

- Reparation af "Hovedvejen"; tilbud debatteret 

- Hæk-hegn-træer, der søges etableret et møde med Kommunen 

- Indkørsel til Søstjerneparkens sydlige side skal markeres med hvide pæle. 

- del-planlægning af arbejdslørdagen i oktober 

 

2. juni: Ordinær generalforsamling fra kl. 15.00 til 17.40. Bl.a. nyvalg til bestyrelsen af Erik A. Karen S. 
udtrådte af bestyrelsen. 

Foreningens nye Formand er Erik A. 

Derefter hyggesnak og fra kl. 18.15 var der fejring af foreningens 10-års jubilæum. Aftenen sluttede 
med kaffe / kage. 

Se referat nedenfor. 

 

19. april: Bestyrelsesmøde Udpluk af referatet: 

  

 

- Ledelyset har nu fungeret upåklageligt i vinterhalvåret. 

- En tidligere hjemmeside om Søstjerneparken eksisterer tilsyneladende endnu; det 
søges afklaret, om den skal fortsætte. 

- Udgifter / indtægter er i fornuftigt forhold. 

- 10-års jubilæumsfest planlægges. 

- Tilbagemelding fra medlemmer ang. udsendt forslag til retningslinjer for hække, hegn og 
træer debatteres. 



- Et forslag fra et medlem vedhæftes indkaldelse til GF, der starter tidligere end vanligt, 
nemlig kl 15.00 d. 2. juni 

- Best. forslag til kandidat til hhv best.-medlem og GF-dirigent afklares 


